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گاتزتا دلو اسپورت )ایتالیا(
زلاتان ابراهیموویچ ســتاره کهنه کار و 
تأثیرگذار میلان در 39 ســالگی همچنان 
می درخشــد و امید اصلــی گلزنی در این 
تیــم به شــمار مــی رود. به همیــن خاطر 
ســتاره  از  روســونری  باشــگاه  مســئولان 
ســوئدی خــود خواســته اند تــا یک ســال 
دیگر قراردادش را تمدید کند. ســوژه ای 
که این روزنامه تیتر »یک سال اهدا کن« 

را به آن اختصاص داد. 

استار اسپورت )انگلیس(
بعد از مصدومیت مارکوس رشــفورد 
و جو گومز، جردن هندرســون هم به دلیل 
مصدومیــت در دیدار انگلیــس با بلژیک 
از بــازی تعویض شــد. گرت ســاوتگیت از 
وضعیــت پیــش آمــده بــرای بازیکنانش 
که یکی پس از دیگری مصدوم می شــوند 
ابــراز نگرانــی کرد. ایــن روزنامه هــم تیتر 
»ایــن ناراحت کننــده اســت« رابــه نقل از 

سرمربی سه شیرها روی جلد خود برد.

وقتی وویس های خصوصی، عمومی می شود...!
آدرینا ورشینگر/  با حضور محمود فکری در استقلال و جذب ستاره های جدید 
و حفــظ اکثر بازیکنان فصل گذشــته به غیر از علی کریمی، هــواداران این تیم 
امیدوار شــده اند که اســتقلال در این فصل بتواند عنوان قهرمانی لیگ بیستم 
را از آن خــود کنــد. بــا این حال، این تنها یک روی ســکه و بــه درون گود مربوط 
می شــود ولی در بیرون از گود، اســتقلال همچنان با حاشــیه های زیادی دست 
و پنجه نرم می کند.اتفاق هایی که نمونه ای از آن را دوشــنبه شــب و در برنامه 
»فوتبال برتر« شاهد بودیم. اسماعیل خلیل زاده رئیس هیأت مدیره استقلال 
که میهمان این برنامه بود، صحبت هایی را درباره مدیریت قبلی، مطرح کرد و 
احمد سعادتمند هم وقتی روی خط آمد، در مقام دفاع ازخود صحبت هایی 
را انجــام داد و ادعاهایی را درباره خلیل زاده و موســوی عضو هیأت مدیره این 

باشگاه و همچنین فرهاد مجیدی سرمربی سابق آبی پوشان بیان نمود. 
موضوعی که با واکنش خلیل زاده همراه شــد و او وویســی از سعادتمند را که با 
یک فرد دیگر در حال صحبت بود، به عنوان افشــاگری روی آنتن زنده پخش 
کــرد. رفتاری که حتی محمد حســین میثاقــی مجری برنامه هــم از آن انتقاد 
کرد. واقعیت این اســت که رفتار خلیل زاده و ســعادتمند مشــتی است نمونه 
خروار. مدیرانی که عملکردشــان نشــان می دهد به درد مدیریــت در فوتبال، 
بخصوص باشــگاه های پرطرفداری مثل اســتقلال و پرســپولیس نمی خورند 
و وقتــی گاف شــان در می آیــد، واکنش هایی عجیب از خود نشــان می دهند که 
باعث انزجار علاقه مندان به فوتبال می شــود. رفتاری مشــابه آنچه سرپرست 
پیشــین باشگاه پرســپولیس انجام داد و وقتی او صحبت هایی عجیب را علیه 
مربیان و بازیکنان تیم خود انجام داد و صحبت های زشتی را مطرح کرد، همه 
به نقد رفتار مهدی رسول پناه پرداختند. در این شرایط، وقتی وویس ها منتشر 
می شــود، نقاب هــا از چهره افراد برداشــته می شــود و تنها این هــوادار مظلوم 
است که به حال تیم مورد علاقه خود غصه می خورد و می بیند که مدیران چه 

خرابه ای از خود به جا گذاشته اند.

پرسپولیسی ها در انتظار بازگشت بشار

گل محمدی: برای جذب مدافع زمان زیادی نداریم

با جدایی شجاع خلیل زاده و محمد نادری، اکنون پرسپولیس بشدت در خط 
دفاعی دچار ضعف شــده است. موضوعی که باعث شده سرخ ها در روزهای 
گذشته به دنبال گزینه های مختلفی بروند. از فرشاد فرجی و ایمان سلیمی به 
عنوان گزینه های مدنظر پرســپولیس یاد می شــد که انتقال هر دو ناکام ماند؛ 
سلیمی به دلیل شرایط فسخ قراردادش با تراکتور و فرشاد فرجی نیز به دلیل 
مخالفت باشگاه شهرخودرو. خبرهای رسیده حاکی از این است که پرسپولیس 
در تازه ترین اقدام خود برای جذب بازیکن مدنظرش در فاز دفاعی به سراغ 
حجت حق وردی رفته اســت. مدافع 27ســاله و مشهدی پیکانی ها که سابقه 
بــازی در ابومســلم و ذوب آهــن را در کارنامه دارد و در ایــن فصل نیز با پایان 
قراردادش در آستانه جدایی از این تیم قرار داشت و از تراکتور به عنوان مقصد 
وی یاد می شــد اما در ادامه طی توافق با مدیران پیکان، قراردادش را تمدید 
کرد. گفته می شــود با توجه به درخواســت پیکان برای جذب امیر روســتایی، 
مســئولان باشگاه پرسپولیس نیز پیشنهاد معاوضه روســتایی با حق وردی را 
به همتایان خود داده اند اما باشــگاه پیکان بلافاصلــه مخالفت خود را با این 

انتقال اعلام کرده است. 
همچنین دیروز یحیی گل محمدی، ســرمربی پرسپولیس که درخواست خرید 
بازیکن از ســوی ســرخ ها را مطرح کرده، برای پیگیری خواســته خود به باشگاه 
مراجعــه و با جعفر ســمیعی، مدیرعامل پرســپولیس جلســه ای برگــزار کرد. 
ایــن در حالی اســت که در هفته های اخیر دســت کم 6 گزینــه برای خط دفاعی 
پرســپولیس مطرح شدند که در آســتانه اتمام زمان نقل و انتقالات، هنوز هیچ 
یک به توافق نرسیده اند. گل محمدی همچنین در هفته های اخیر مطالباتش را 
دریافت نکرده و منتظر است تا سمیعی این موضوع را هم حل کند. سرمربی 
پرســپولیس درخصــوص جــذب مدافــع بیان داشــت: »چنــد گزینــه بودند که 
نمی توانیم اســمی از آنهــا ببریم، یکســری از آنها قرارداد داشــتند و بعضی ها 
هم از لحاظ فنی مناسب نبودند ما زمان زیادی نداریم و ان شاءالله بینیم خدا 
چه می خواهد.  بحث جدایی روســتایی قرضی اســت و می خواهیم ببینیم آیا 
می توانیم با باشگاه پیکان جابه جایی بازیکن داشته باشیم. قرارداد مهدی خانی 
هم قطعــی خواهد بود.« گل محمدی درخصوص شــایعاتی مبنی بر اینکه در 
زمان مدیریت رسول پناه نامه فسخ قرارداد گرفته است و اینکه پیشنهاد خارجی 
دارد، عنوان کرد: »به خاطر بدعهدی و خلف وعده هایی که نسبت به ما داشتند و 
وعده و وعیدهایی که براساس آنها قرار بود مشکلات برطرف شود که هیچ زمانی 
آن وعده ها محقق نشد. من در همان زمان چند نامه به باشگاه زدم و مصاحبه 
کردم که قطع همکاری کنم، نامه زیاد داده ام اما نامه فسخ قرارداد نگرفته ام و 
در هر صورت با تمام مشــکلات کار کردیم و قهرمان غرب آسیا هم شدیم. این 

مشکلات ادامه دارد و باید صبور باشیم تا حل شود.« 
گفتنی است تمرین پرسپولیس دیروز برای بازی شنبه مقابل صنعت  نفت 
آبادان هم برگزار شد که مهم ترین موضوع در این تمرین غیبت بشار رسن 
بود چراکه او همراه با تیم ملی کشــورش در دبی به ســر می برد. رسن قبل از 
ترک ایران با کادر فنی پرســپولیس صحبت کرده بود. در این جلسه مربیان 
پرســپولیس از او خواسته بودند بعد از بازی تدارکاتی اول از سرچکو کاتانچ، 
ســرمربی تیم ملی عراق اجازه جدایی بگیرد چراکه اگر قرار باشــد در هر دو 
مســابقه تیم ملی کشــورش بــه میدان بــرود، به لحاظ بدنی افــت می کند و 
برای بازی با صنعت نفت فرم بدنی خوبی نخواهد داشت، اما بشار بدقولی 
کــرد و برنگشــت. انتظــار می رود او بعد از بازی تدارکاتی شــب گذشــته تیم 
ملی کشــورش مقابل ازبکســتان برگردد و در خوشــبینانه ترین حالت امروز 

)چهارشنبه( به ایران باز خواهد گشت.

مهابادی و درخشان درتیم ملی جوانان
پس از بررســی های مختلف در نشســت های کمیته فنی و توســعه فدراســیون، 
حمید درخشان به عنوان مدیرفنی و داود مهابادی به عنوان سرمربی تیم ملی 
فوتبال جوانان معرفی شدند. همچنین امین راستی، ایمان عالمی و محمدعلی 
یحیوی اعضای کادر فنی تیم ملی خواهند بود و فراز فاطمی، سرپرستی این تیم 

را برعهده خواهد داشت.

بنا از بیمارستان مرخص شد
آزمایش کرونای محمد بنا چند روز پس از تعطیلی اردوهای تیم های ملی 
کشتی مثبت شد و این مربی گرانقدر کشتی کشورمان و جهان برای پیگیری 
روند درمانی خود چند روزی را در بیمارستان بستری بود که خوشبختانه با 
بهبودی حالش از بیمارســتان مرخص شــد. بنا ادامه رونــد درمانی خود را 
به صورت قرنطینه در منزل انجام خواهد داد.جامعه کشتی کشور و کمیته 
پیشکسوتان کشتی برای دارنده مدال نقره کشتی فرنگی جهان و عنوان دار 

بهترین مربی جهان آرزوی سلامتی و بهبودی کامل دارد.

فکری به بازیکنان: علیه مدیریت صحبت نکنید
استقلالی ها ناراحت از شرایط مالی، زمین تمرین و لباس

حامد جیــرودی/ اســتقلالی ها در حالی خود 
را بــرای بازی با فولاد در هفته دوم لیگ برتر 
آماده می کنند که مشکلات مالی این باشگاه، 
باعث ناراحتی تعدادی از آبی پوشــان شــده 
اســت. دوشنبه اعلام شــد بازیکنان استقلال 
10 درصــد از قــرارداد فصــل جدیــد خــود را 
دریافــت کرده انــد ولی ایــن پول به حســاب 
محمد دانشــگر، فرشید اسماعیلی و فرشید 
باقــری واریز نشــد. 3 بازیکــن پیگیر موضوع 
می شــوند و احمد مددی سرپرســت باشگاه 
به آنها اعلام می کند که شــما در هنگام عقد 
قــرارداد بخشــی از قــرارداد خــود را دریافت 
کرده اید. در حالی که آن پول به عنوان تسویه 
حساب قرارداد سال گذشته به این بازیکنان 
پرداخت شــده بود. چنیــن وضعیتی باعث 
شده 3 بازیکن نام برده بشدت از رفتار احمد 
مــددی ناراحت شــوند. در این بین تعدادی 
دیگــر از بازیکنــان هم از سرپرســت باشــگاه 
اســتقلال گلایــه دارنــد و رونــد پرداخت هــا 
آنهــا  اســت.  شــده  نارضایتی شــان  باعــث 
می گویند که ایــن 10 درصد برای باقی مانده 
مطالبــات فصــل گذشــته اســت کــه به طــور 
کامل هم تسویه نشده و تعدادی از بازیکنان 
حتی 20 درصد از مطالبات قبلی شــان باقی 
مانــده اســت. در ایــن بیــن محمــود فکــری 
ســرمربی استقلال از شــاگردانش خواسته تا 
مصاحبه ای علیــه مددی انجــام ندهند و از 

ایجاد حاشیه برای تیم پرهیز کنند.
گرچــه بازیکنان اســتقلال معتقدنــد چطور 
وقتی آنها امور فنی شــان را آرام و بی حاشــیه 
دنبــال  بــه  مدیریــت  می کننــد،  دنبــال 
حاشیه سازی است و اقدام مناسبی هم برای 
رفع مشــکلات مالــی بازیکنان انجــام نداده 
اســت. بازیکنــان اســتقلال می گوینــد پولــی 
بابت امسال نگرفته اند و وقتی باشگاه قولی 

می دهــد، باید به آن عمل کنــد. چرا که آنها 
برای پولی که قرار اســت بگیرند برنامه ریزی 
کرده اند و نباید از ســکوت آنها سوءاســتفاده 
شــود. مشــکل دیگری که در این بیــن وجود 
دارد ایــن اســت که در زمــان مدیریت احمد 
سعادتمند و قبل از سفر به قطر برای حضور 
در ادامه مســابقات لیگ قهرمانان آســیا، به 
تعدادی از بازیکنان قول افزایش رقم قرارداد 
داده شده بود ولی با رفتن او و آمدن مددی، 
دیگر هیچ حرفی درباره قول هایی که به آنها 
داده شده، زده نمی شود. در چنین شرایطی 
از آنها خواسته شده که قراردادشان را کاهش 
هم دهند و بازیکنان می گویند وقتی همه جا 
20 درصــد روی قراردادهــا می آید، ما چطور 

قراردادمان را کم کنیم؟
مشــکلات اســتقلال تنها به مســائل مالی 
مربوط نمی شود. آنها از زمین تمرینی شان 
هم گلایه دارند و معتقدند زمین مجموعه 
ورزشی انقلاب از اســتانداردهای لازم و در 
شأن استقلال برخوردار نیست. آبی پوشان 
کیفیــت زمیــن تمرینــی خــود را بــا رقیب 
ســنتی مقایســه می کننــد و معتقدند این 
نوعــی تبعیــض آشــکار اســت کــه زمیــن 
تمریــن پرســپولیس بســیار خــوب اســت. 
آنها می گویند وقتی زمین مناسب نباشد، 
بــا آمادگــی کامــل نمی توانند به مســابقه 
بروند و کارایی لازم از آنها گرفته می شــود. 
آبی پوشــان معتقدند در زمیــن آماده با 3 
روز تمرین آماده می شــوند ولــی در زمین 
ناهمــوار بایــد 2 یــا 3 هفتــه کار کننــد تا به 
شرایط ایده آل برسند. استقلالی ها از اینکه 
لباس تمرین مناسبی هم ندارند، ناراحت 
هســتند و حــالا بایــد دیــد در این شــرایط، 
مدیــران اســتقلال چــه تغییراتــی را برای 
جلب رضایت بازیکنان به وجود می آورند.

موندو دپورتیوو )اسپانیا(
در حالی که بســیاری منتظر بودند 
تا شــاهد تقابل لوئیس سوارز مهاجم 
ســابقش  تیــم  بــا  مادریــد  اتلتیکــو 
بارســلونا در دیدار شــنبه شب این دو 
تیم باشــند، خبر رســید که این ستاره 
اروگوئــه ای هــم کرونــا گرفته اســت و 
نمی تواند مقابل آبی و اناری پوشــان 
بازی کند. موضوعی که این روزنامه با 

تیتر »سوارز مثبت« به آن پرداخت.

گروه ورزشی/ دوشنبه شب اتفاقاتی در 
برنامه »فوتبال برتر« افتاد و صحبت هایی 
مطرح شــد که قابل تأمــل و البته پیگیری 
رئیــس  خلیــل زاده  اســماعیل  اســت. 
هیأت مدیره باشگاه استقلال در خصوص 
ســعادتمند  حدیــث  و  پر حــرف  ســفر 
بــرای  ایتالیــا  بــه  پیشــین(  )مدیرعامــل 
مذاکره با اســتراماچونی گفت: »اصلاً قرار 
نبــود احمــد ســعادتمند بــرای مذاکــره با 
اســتراماچونی راهی ایتالیا شــود. من بعداً 
از ســعادتمند در دفتر شــخصی ام ســؤال 
کــردم آیا شــما اســتراماچونی را دیدی که 
گفت مــن او را یک بار دیــدم آن هم بدون 
واســطه اما تــا جایی که من از مشــاورانش 
شنیدم او دیداری با استراماچونی نداشت. 
ســفر  از  هــم  ورزش(  )وزیــر  ســلطانی فر 
مدیرعامل باشــگاه به ایتالیــا بی خبر بود. 
سفر سعادتمند یک قهرمانی را از استقلال 
گرفــت و 100 میلیارد به باشــگاه ضــرر زد. 
بــا قراردادهایی که ســعادتمند بســته تا 5 
ســال دیگر باید به دادگاه برویم.« او موارد 
دیگــری هــم مطــرح کــرد کــه بــر اتفاقات 
عجیــب در باشــگاه افــزود: »ســعادتمند 
یک بــار گفــت 7 میلیــارد و یک بــار هــم 
کارگــزاری  از  میلیــارد   13 شــد  مدعــی 
دریافــت کرده اســت. ســعادتمند به یک 
بازیکــن گفته 5-6 میلیارد تومــان قرارداد 
ببندیم خوب اســت؟ او اسناد باشگاه را به 
رسانه ها داده اســت.«رئیس هیأت مدیره 
باشــگاه اســتقلال با اشــاره به قانــون عدم 
جــذب بازیکنان و مربیــان خارجی و رفتن 
ســعادتمند به ایتالیا با هــدف بازگرداندن 
این مربی ایتالیایی تأکید کرد: »ســؤال من 
این اســت کــه اگــر در مملکت مــا قانونی 
را بالادســتی ها، مســئولین و قانونگــذاران 
وضع کننــد، پایین دســتی ها می توانند آن 
را نقض کنند؟ اگر چنین تصمیم بگیرید، 
تخلــف کرده ایــد. ببینیــد یــک صحبتــی 
می شــود، بــا احساســات جــوان 15 یــا 18 
ســاله بازی می شود که می خواهند استرا را 
برگردانند. ما گفتیم خیلی هم خوب اما با 

فدراسیون فوتبال و قانون منع به کارگیری 
مربیــان خارجــی چــه کار می کنیــد؟« وی 
افــزود: »آنجــا نشســتیم بحــث کردیــم و 
من خــودم گفتم اگــر می خواهیــم این کار 
را انجــام بدهیــم آقــای ســعادتمند بایــد 
بدون سروصدا باشد؛ من اطلاعات کاملی 
دربــاره آقــای اســتراماچونی دارم و اینکــه 
در آن مقطعــی که من به دنبال بازگشــت 
ایشــان بودم، چقدر تلاش شــد. اگر قرار به 
برگشــتن بود، آن زمان ایشان بازمی گشت 
چــون پــول ایشــان پرداخــت شــده بــود و 
قانــون منع بــه کارگیــری مربیــان خارجی 
نبود. آقــای وزیر تا 4 و 5 صبح به مدت 20 
روز مدام من را تحت فشــار گذاشته بود که 
باید استراماچونی را به استقلال برگردانی. 
رفتن استراماچونی دســت ما نبود، بماند 
پــس از بازی هــای مــا در لیــگ بیســتم که 
ان شــاءالله قهرمان خواهیم شد در برنامه 
شما دلایل رفتن او را توضیح خواهم داد.« 
یکی دیگر از مسائلی که پیرامون حواشی به 
وجود آمده در اســتقلال مطرح شد، بحث 
دیدار ســعادتمند و اســتراماچونی بود. در 
صحبت های مطرح شده میان خلیل زاده 
و ســعادتمند، به ســفر مدیرعامــل برکنار 
شــده اســتقلال بــه ایتالیــا اشــاره شــد و در 
حالی که سعادتمند مدعی بود شخصاً با 
استراماچونی دیدار کرده است، خلیل زاده 
منکــر ایــن قضیــه شــد امــا ســعادتمند 
تصویــری از چت خود  را با اســتراماچونی 
کــه در صفحه شــخصی اش بــود - در این 
برنامــه - منتشــر کــرد و مدعــی شــد که با 
ســرمربی ســابق آبی پوشــان دیــدار کــرده 
اســت؛ در چتی که سعادتمند منتشر کرد، 
او بــه ســرمربی ایتالیایی گفته اســت که به 
خاطر 30 میلیون هوادار و در شرایط بحران 
کرونا به ایتالیا آمده اســت .اســتراماچونی 
نیز پاســخ داده است که امیدوار است یک 
روزی سعادتمند را ببیند. بنابراین چنانچه 
صحبت هــای ســعادتمند درســت بــوده 
باشد و او با استراماچونی دیدار کرده باشد، 
نیازی به ارسال این پیام نبود که استرا برای 

دیــدن مدیرعامل برکنار شــده آبی ها ابراز 
امیــدواری کنــد. بلافاصله پــس از دقایقی 
از نمایــش پیامک اســتراماچونی که برای 
ســعادتمند ارســال شــده بود، خلیــل زاده 
کــه در اســتودیو حضــور داشــت، گفت که 
هم اکنــون پیامکــی به دســت من رســیده 
است که  در آن پیامک ،استراماچونی گفته 
بود کــه به هیچ عنوان آقای ســعادتمند با 
من دیــداری نکــرده و او یــک روز در ایتالیا 
بوده است که تنها با وکیل من دیدار داشته 
و بــا خــودِ مــن )اســتراماچونی( دیــداری 

نداشته است.
ë اقدام ناگهانی، شوک به بیننده

در شــرایطی که اســماعیل خلیــل زاده 
میهمــان حضوری بود و ســعادتمند روی 
خط تلفنی برنامه، خلیــل زاده در اقدامی 
ناگهانی وویس احمد سعادتمند را که برای 
فرد دیگری فرستاده بود، به عنوان مدرک 
پخش کرد. سعادتمند در این وویس گفته 
بود که موســوی )عضو سابق هیأت مدیره 
اســتقلال( درخواست ســود پولی را داشته 
کــه تحت عنــوان کمک قرض الحســنه به 
اســتقلال داشــته اســت. بخــش جنجالی 
او  کــه  بــود  آنجــا  شــده  منتشــر  وویــس 
خلیــل زاده رئیــس فعلــی هیــأت مدیره، 
موســوی و فرهاد مجیدی سرمربی فصل 
گذشــته اســتقلال را متهم کرد که هر ســه 
دست شــان در یک کاسه اســت و به دنبال 

موضع گیــری علیــه او هســتند. پــس از آن 
احمد ســعادتمند روی خط تلفنی برنامه 
آمــد. او کــه از صحبت هــای رئیــس هیأت 
مدیره باشــگاه ناراحت بــود، گفت: »همه 
مســائل باشــگاه از جملــه اسپانســرینگ، 
تلویزیون، تبلیغات و همــه چیز را گرفتید 
ولی یک ریال به باشگاه ندادید. تا حالا صبر 
کــردم و همه دروغ ها و تهمت ها را تحمل 
کردم مگر غیر از این است که آقایان با یک 
شرکت قرارداد بســتند اما دوزار به باشگاه 
پول وارد نشــد؟ مگر غیر از این است که در 
قرارداد آمده است روزی 40 میلیون تومان 
از باشگاه خسارت بگیرند؟ مگر غیر از این 
اســت که قرارداد دیگری بســتند کــه روزی 
50 میلیون تومان خسارت بگیرند؟ در این 
یک سال اسپانسر چقدر برای باشگاه آورده 
داشته است؟« مدیرعامل پیشین استقلال 
در واکنــش بــه فایــل صوتــی پخش شــده 
توسط خلیل زاده عنوان کرد: »من روحی را 
به عنوان مشاور فرهنگی جذب کردم ولی 
همین آقای خلیل زاده و دوستانشان2 ماه 
از مــن می خواســتند این شــخص را برکنار 
کنــم اما حــالا از او فایل صوتــی گرفته و در 
رسانه ملی پخش می کند. این چه معنایی 
می دهد؟ به هیچ وجه من به کسی نگفتم 
مدرکی در رســانه ها منتشر کند. شما آقای 
خلیــل زاده بگوییــد یــک ریال به حســاب 

خزانه باشگاه واریز کردید؟«

ســعادتمند در مورد مباحث مربوط 
به استراماچونی و اینکه قانون اجازه ورود 
مربی خارجی را نمی داد، گفت: »من در 
ایتالیــا هم اســتراماچونی و هــم فدریکو 
را دیــدم. مــن طبــق مصوبــه  او  وکیــل 
هیــأت مدیــره به این ســفر ملزم شــدم. 
همه عزیزان هــم امضا کردند. من برای 
آخرین بار می گویــم و هرگز از من حرفی 
نخواهید شــنید. بــا اســتراماچونی تمام 
کرده بودم. فشارهای زیادی روی من بود 
کــه او را نیــاورم. در فوتبال حرفه ای هیچ 
کجــا نمی بینید چنین چیزی منع شــود. 
ایــن قضیه به خاطر تفــاوت ارز بود. الان 
مــا بایــد یک ضــرر چند میلیــون یورویی 
بدهیــم. او کــه قرار نبــود قــرارداد جدید 
امضــا کنــد. او قرارداد دوســاله داشــت و 
قراردادش فســخ نشــده بود و با الحاقیه 

می توانست برگردد.«
مصاحبــه ای  در  دیــروز  ســعادتمند 
مفصل با ایســنا در خصوص صحبت های 
خلیل زاده که گفته بود بــا قراردادهایی که 
ســعادتمند بســته تا 5 ســال دیگر باید به 
دادگاه برویــم، به قــرارداد محمد نادری با 
استقلال استناد کرد و گفت: »خواهش من 
این اســت دوســتان درباره قــرارداد نادری 
توضیح بدهند. هر قراردادی را که می گویند 
نجومی است، کنار قرارداد نادری بگذارند. 
بالاترین قــراردادی که من منعقــد کردم، 
۵.۵ میلیــارد تومــان بــوده و آن هــم برای 
بازیکن ملی پوش در نظر گرفته شــد. قرار 
اســت برای نادری 200 هزار دلار به باشگاه 
بلژیکی پرداخت شود که نزدیک ۶ میلیارد 
تومان می شــود. آیا قرار اســت ایــن پول را 
خود نادری بدهد؟« یکی دیگر از ادعاهای 
خلیل زاده در برنامه دوشنبه شب این بود 
که با جعفر ســمیعی، مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس توافق شده که دو باشگاه دیگر 
از هــم بازیکن جذب نکنند. البته باشــگاه 
پرســپولیس دیروز در واکنــش به اظهارات 
خلیــل زاده اعــلام کــرد که چنیــن توافقی 

کذب است.

مناظره جنجالی سعادتمند و خلیل زاده در نیمه شب

افشاگری هایی که به دل ننشست
اعضای کمیته فنی 

استقلال مشخص شدند
احمد مددی سرپرست مدیرعاملی 
اســتقلال، دیــروز جلســه ای بــا علی 
جبــاری رئیــس کمیته پیشکســوتان 
و محســن خمارلو معــاون فرهنگی 
و  کــرد  برگــزار  باشــگاه  ارتباطــات  و 
پیرامــون شــرایط باشــگاه از جملــه 
آکادمــی  و  پیشکســوتان  وضعیــت 
اســتقلال بحث و تبادل نظر صورت 
گرفــت. در این نشســت مقرر شــد تا 
اقداماتی جهت بالا بردن امور رفاهی 
پیشکســوتان و تجلیل از آنها صورت 

گیرد. 

باشگاه استقلال همچنین اعلام کرد: 
»علــی جباری، نصــرالله عبداللهی، 
جــواد قــراب، بهتــاش فریبــا، جــواد 
خســرو  و  نــوری  محمــد  زرینچــه، 
حیدری به عنوان اعضای کمیته فنی 
باشگاه استقلال منصوب شدند. این 
نفرات قرار اســت در مباحث فنی به 

مدیریت باشگاه مشاوره بدهند.« 
و  کاپیتــان  زرینچــه  حــال،  ایــن  بــا 
سرپرست فصل گذشته استقلال در 
زمان آندره آ استراماچونی به فارس 
گفت: »با من هیچ صحبتی نشــده و 
حقیقتاً نه وقت حضور در کمیته فنی 
را دارم و نه علاقه ای به این کار دارم. 
البته کمیته فنی خوب است، ما پیش 
از انتخاب فکری جلســاتی داشتیم و 
بهترین فکر همین بود که از اســامی 
بــدون کینه و دلســوز اســتفاده کنند. 
فکــری از کمیته فنی بدش نمی آید. 
این نفراتــی که انتخاب شــدند همه 
اســتقلالی هســتند و مطمئنــاً چوب 
لای چــرخ فکــری نمی گذارنــد. من 
بعیــد می دانم آنهــا نیتی جز کمک 

داشته باشند.«

تقابل شماره >شش< های آبی؛ اخلاق برنده شود

ب
زتا

با

محمود فکری در خصوص شرایط استقلال در آستانه بازی با فولاد به 
واحد مرکزی خبر گفت:» باید از مسئولان باشگاه تشکر کنم که با پرواز 
چارتر به اهواز ســفر خواهیم کرد. این مســأله برای خود باشــگاه خوب 
است، چرا که اگر بخواهیم به مکان های عمومی برویم و بازیکنان مبتلا 
به ویروس کرونا شــوند، چند صد میلیون ضــرر می کنیم. امیدوارم هر 
چقدر جلوتر برویم امکاناتی داشته باشیم که هم در شأن و شخصیت 
بازیکن باشــد، هم باشــگاه. استقلال هیچ سالی بدون مشکل و حاشیه 
نبوده است. ما پیگیر تک تک موضوعات هستیم تا حل کنیم. می طلبد 
بازیکنان صبور باشند تا بحث لباس، زمین و دیگر امکانات حل شود. ما 
باید نتیجه بگیریم و در کنار آن مسائل دیگر را حل کرده تا کنار هواداران 

لحظات خوبی را ثبت کنیم.«ســرمربی اســتقلال در رابطه با اعتراض 
باشــگاه اســتقلال بــه انتخــاب محمدحســین زاهدی فرد بــرای داوری 
دیدار با فولاد چنین واکنشی داشت: »ای کاش این کار انجام نمی شد، 
چــون خودم اعتقادی ندارم. بهتریــن داورهای دنیا با بودن کمک داور 
ویدیویی باز هم اشتباه می کنند. از هواداران می خواهیم به قشر داوران 
احترام بگذارند.« وی در پاسخ به این سؤال که جمعه تقابل او و جواد 
نکونام خواهد بود که زمانی شماره 6 استقلال را برتن می کردند، گفت: 
» امیدوارم بین شــماره شــش ها، اخلاق برنده شــود. از این بازی ها هر 
سال داریم و چیزی که باید بماند، بحث منش های پهلوانی و دوستانه 

است. امیدوارم بازی در فضای خوبی برگزار شود.«


